
Zápisnica z rady školy 

Pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Nitra  

ktorá sa konala dňa 11.10.2021 o 16:30 hod. v B pavilóne na 1.poschodí 

------------------------------------------------------------------- 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Privítanie a oboznámenie s programom 

2. Informácia o činnosti Rady školy za školský rok  2020/2021 

3. Prerokovanie a schválenie Plánu práce Rady školy 

4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2020/2021 podľa § 14 ods. 5 písm. e) zákona 596/2003 Z.z. 

5. Plán práce na školský rok 2021/2022 

6. Koncepčný zámer a jeho vyhodnotenie 

7. Rôzne 

Uznesenie a záver 

 

Priebeh RZ: 

K bodu č. 1 

Predsedníčka rady školy Mgr. Sandra Jakubíková privítala členov RŠ a oboznámila ich 

s programom zasadnutia.  

K bodu č. 2 

Predsedníčka rady školy podala prítomným informáciu o činnosti RŠ za školský rok 

2020/2021 

RŠ berie na vedomie informáciu o činnosti Rady školy za školský rok 2020/2021. 

K bodu č. 3 

Členovia rady školy prerokovali Plán práce Rady školy na šk. rok 2021/2022 a prijali 

uznesenie, ktorým jednohlasne schválili Plán práce Rady školy na šk. rok 2021/2022. 

K bodu č. 4 

Riaditeľka ZŠ oboznámila členov RŠ so správou o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach za školský rok 2020/2021 podľa § 14 ods. 5 písm. e) zákona 

596/2003 Z.z. 



Členovia RŠ prerokovali a odporúčajú schváliť správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach za školský rok 2020/2021 podľa § 14 ods. 5 písm. e) zákona 

596/2003 Z.z. 

K bodu č. 5 

Riaditeľka ZŠ oboznámila členov RŠ s plánom práce školy na školský rok  2021/2022. 

Členovia RŠ prerokovali a odporúčajú schváliť plán práce školy  na školský rok 2021/2022. 

K bodu č. 6 

Riaditeľka ZŠ oboznámila členov RŠ s koncepciou rozvoj a ZŠ kráľa Svätopluka na obdobie 

2022/2023. 

Členovia rady berú na vedomie koncepciu rozvoja Základnej školy kráľa Svätopluka na 

obdobie 2022/2023 

K bodu č. 7 

V bode rôzne členovia RŠ diskutovali  ohľadom témy dištančného vzdelávania a práce 

školského psychológa. Predsedníčka RŠ popísala prácu školského psychológa, možnosti 

individuálnych sedení a konzultačných hodín. 

 

Predsedníčka RŠ prečítala navrhnuté uznesenie, ktoré bolo jednohlasne prijaté a schválené. 

 

Predsedníčka RŠ Mgr. Sandra Jakubíková sa poďakovala členom RŠ za účasť. 

Zasadnutie rady školy bolo ukončené o 18:30 hod. 

 

  

Zapísala: Mgr. Nataša Bobčeková dňa 11.10.2021  _______________________ 


